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Sēde sasaukta 2023.gada 16.martā plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 16.martā plkst.9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Guntis Kalniņš 

 

Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Guntis Kalniņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga 

Rimševica, deputāte Līga Jankova, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Solveiga Lineja, 

deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāte Laine Baha 

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, 

Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta 

vadītāja Indra Latviete, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskā un 

iepirkumu departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Juridiskās nodaļas juriste 

Agnese Strazdiņa, Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, 

sabiedrisko attiecību speciālistes Andra Matuļenko un Gija Spula, Administratīvā 

departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, 

Bauskas novada Sociālā dienesta Vecumnieku struktūrvienības vadītāja Ina Jankeviča, Bauskas 

novada Sociālā dienesta Bauskas struktūrvienības vadītāja Zane Kuka, Vecumnieku apvienības 

pārvaldes vadītāja Dace Šileika, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamā īpašuma 

speciāliste Līga Krēmere, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par sadraudzības un sadarbības līguma noslēgšanu ar Jonišķu rajona pašvaldību (Lietuvas 

Republika). 

2. Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

domi un biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

3. Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam. 
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1.p. 

Par sadraudzības un sadarbības līguma noslēgšanu ar Jonišķu rajona pašvaldību (Lietuvas 

Republika). 

(L.Ārente, G.Kalniņš) 

Ziņo: L.Ārente. 

 Šī gada februārī Bauskas novada pašvaldībā darba vizītē ieradās Jonišķu rajona 

pašvaldības mērs Vitalijus Gailius ar ierosinājumu noslēgt savstarpēju starptautiskās 

sadraudzības un sadarbības līgumu starp pašvaldībām izglītības, kultūras, mākslas un 

sporta, jauniešu un bērnu atbalsta programmu, ekoloģijas, tūrisma, uzņēmējdarbības vides 

attīstības un sociālā jomā. Plānots sadarbības līgumu noslēgt šī gada 13.maijā Bauskas 

novada svētku ietvaros. Ar Ripinas pašvaldību Lietuvā un Hedemoras pašvaldību Zviedrijā 

ir pieņemts lēmums par sadraudzības līgumu atjaunošanu.  

 G.Kalniņš jautā, vai sadarbība plānota arī kultūrvēsturiskā mantojuma jomā. L.Ārente 

atbild, ka šī joma ietverta kultūras sadaļā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Vilnis Gailums, Līga 

Jankova, Guntis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

sadraudzības un sadarbības līguma noslēgšanu ar Jonišķu 

rajona pašvaldību (Lietuvas Republika)”. 

 

 

2.p. 

Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

domi un biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

(I.Jankeviča, L.Baha, G.Kalniņš) 

Ziņo: I.Jankeviča. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu veikt izmaiņas deleģēšanas līguma 

noteiktajā pakalpojuma maksā, nosakot, ka pakalpojuma maksa vienam klientam sastāda 

28,65 euro/dienā (iepriekš 26,10 euro/dienā), sakarā ar patēriņa cenu un minimālās mēneša 

darba algas palielināšanos. 

 L.Baha jautā, vai budžetā ir paredzēts šis finansējums. I.Jankeviča atbild, ka ir 

paredzēts. G.Kalniņš papildina, ka budžetā ir paredzēts finansējums dažādu izmaksu 

pieaugumam. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

  

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Vilnis Gailums, Līga 

Jankova, Guntis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-

31/90 starp Bauskas novada domi un biedrību “Latvijas 

Sarkanais Krusts””. 

 

 

3.p. 

Par telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

(L.Krēmere, I.Jankeviča, G.Kalniņš, I.Pētersone, E.Grigorjeva, R.Ābelnieks, Z.Kuka, 

L.Baha) 

Ziņo: L.Krēmere. 

 Pašvaldībā saņemts biedrības iesniegums ar lūgumu piešķirt telpas bezatlīdzības 

lietošanā atbalsta paku novietošanai un izdalei saistībā ar īstenoto programmu “Eiropas 

Atbalsta fonds vistrūcīgākajām personām”. Līguma termiņš ir beidzies bezatlīdzības 

lietošanā 6 telpām. Sagatavots lēmuma projekts nodot biedrībai bezatlīdzības lietošanā 6 

telpas, nosakot līguma termiņu no šī gada 1.aprīļa līdz 2028.gada 31.martam. 

 I.Jankeviča papildina, ka aprēķini pret izmantojamo platību ir nesamērīgi lieli; iesaka 

samazināt platību paku novietošanai un izdalei; informē par izmantotajām telpām un to 

aprēķiniem pagastos. 

 G.Kalniņš piekrīt, ka aprēķins ir liels, izsaka priekšlikumu lēmuma projektā norādīt 

“proporcionāli aizņemtajai telpas platībai”. 

 I.Pētersone jautā, kāda kārtība ir citās pagastu pārvaldēs – vai tiek iekasēta maksa par 

komunālajiem maksājumiem; iesaka aprēķinus noteikt līdzīgi. I.Jankeviča atbild, ka maksu 

iekasē Iecavā un Bauskā. I.Pētersone izsaka priekšlikumu līdz domes sēdei pievienot 

pielikumu ar pamatojumu samazinājumam komunālajiem maksājumiem. G.Kalniņš rezumē, 

ka aprēķins jānorāda katrai telpai atsevišķi. E.Grigorjeva precizē, ka lēmuma projektā 

konkrēti norāda, cik liela platība tiek izīrēta.  

 G.Kalniņš izsaka priekšlikumu noteikt 1 m2 platību visām līgumā minētajām telpām.  

 R.Ābelnieks norāda, ka Bārbeles pagasta pārvaldes telpas platība ir 1,5 m2, arī pārējām 

telpām varētu pielāgot šo platības nosacījumu. G.Kalniņš piekrīt, E.Grigorjeva atbild, ka to 

precizēs. 

 Z.Kuka papildina, ka būtu nepieciešams šo jautājumu sakārtot arī Rundāles 

struktūrvienībā. E.Grigorjeva atbild, ka šo jautājumu par savām telpām risina katra 

struktūrvienība atsevišķi.  

 L.Baha izsaka priekšlikumu pievienot jaunā līguma projektu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Vilnis Gailums, Līga 

Jankova, Guntis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 
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“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

iestrādāt lēmuma projektā ieteikto priekšlikumu 

“proporcionāli aizņemtajai telpas platībai”, precizēt platību 

aprēķiniem, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par telpu 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais 

Krusts”” ar labojumiem. 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam. 

(L.Rimševica, G.Kalniņš) 

Ziņo: L.Rimševica. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu pārtraukt stipendijas izmaksu 

sakarā ar dekrēta un bērna kopšanas atvaļinājumu no šī gada 31.marta.  

 G.Kalniņš jautā par vienošanās spēkā esamību pēc atvaļinājuma. L.Rimševica atbild, 

ka vienošanās pēc tam tiek pagarināta par 3 gadiem. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

9 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Vilnis Gailums, Līga 

Jankova, Guntis Kalniņš, Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas 

pārtraukšanu stipendiātam”. 

 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 16.martā plkst. 09:29. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Guntis Kalniņš 

 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 
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